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Protokoll nr 8, räkenskapsåret 2023-2024 
Styrelsemöte i Kalkuddens Samfällighetsförening och Kalkuddens tomtägarförening 
 
 
Mötesdatum: onsdagen 22 november 2023 
Plats: Granitvägen 11/digitalt 
Närvarande: Mats Sjögren, Sven Leander, Helena Gårdsäter, Cecilia Fidler, Mattias Winberg, 
Jonas Fläckerud, Karolina Vrethem 
Förhinder: Richard Mangs, 
     
 
1. Styrelsemötets öppnande 
KSFs ordförande Mats Sjögren öppnar styrelsemötet och hälsar de närvarande välkomna. 
 
2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 
 
3. Genomgång av protokoll för föregående styrelsemöte 
Protokoll från förra styrelsemöte 18 oktober godkändes. 
 
4.   Ekonomi 
God likvid. Alla medlemmar har betalt sina avgifter utom en som betalar på avbetalning under 
sex månader. Kassören meddelar också att man har valt att binda en del summor på 
fasträntekonto, tre månader med fyra procents ränta. 
 
5. Mark och fastigheter  
Inspektion av Smedjans väggar och Brygghusets tak är ännu inte gjorda, Jonas F ska påminna 
Insulander. Även de rishögar som ligger här och där ska Jonas F påminna Lennart Fredriksson 
eller Magnus Andersson, Edsala, att ta bort. Den fallande eken vid Frönäsvägen 100 har 
Vattenfall fixat men ekbitar och grenar ligger kvar på marken som ska bort, Jonas F kollar 
med Magnus Andersson om han kan göra det.  
Roger Sjöö har lovat att ta hand om parkslide vid Smedjan och eventuellt gräva ner den 
invasiva växten djupt i ravinen. 
 
6.Vägar 
Styrelsen godkänner förslag till nytt sommarvägsavtal med Roger Sjöö. Avtalet är giltigt från 
och med nästa år till och med 2028 och gäller de tre samfälligheterna, Väg - Edsala och 
Kalkudden. 
Cissi F är styrelsens vägansvarig och kommer att ha kontakt med Jon Barks firma via deras 
mobil för arbeten på vintervägarna. 
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7. Bryggor, badplatser och stränder 
Som alternativ till dykare ska Mattias W fråga Edsala samfällighet om vi får hyra deras 
bojeka. Med hjälp av båten kan man kolla hur pass bra eller dåliga kedjorna är som går ner till 
bojstenen. Han ska också beställa storpack av plasthattar till rören som håller bryggorna på 
plats. 
 
8. Vatten och avlopp 
Mats S ska fråga Johan Andersson, Sevab, om och när han kan delta i ett medlemsmöte i 
början av nästa år. Styrelsen kan därefter kalla medlemmarna (med anmälan) till mötet i 
lämplig lokal i Mariefred. 
 
Styrelsen godkänner Jonas F förslag angående en informationsbroschyr kring Ravinens 
framtid. Syftet är att locka medlemmar att engagera sig i en grupp som ska komma med idéer 
till hur det nya området kan se ut när VA-projektet är klart.  
 
9. Inkomna skrivelser och mejl 
Styrelsen diskuterar ett mejl från en fastighetsägare som frågar varför vatten har kommit in i  
deras källare. Fastighetsägaren befarar att rör för avrinning saknas vid den tillfälliga 
vägbanan. Eftersom det handlar om bygget under VA-projektet har Sevab tagit över frågan.  
 
Övriga mejl har som vanligt besvarats av respektive ansvarig när de har kommit. 
 
10. Nästa möte 
Onsdagen 24 januari.  
Övriga datum under våren: 14 februari, 20 mars, 17 april, 15 maj. 
Städdag 27 april. Årsmöte 8 juni. 
 
11. Mötet avslutades 
 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
 
……………………………..  …………………………………… 
Helena Gårdsäter   Mats Sjögren 
sekreterare    ordförande 
 


